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E-steps  -  Ongevallen

Het aantal elektrische steps op onze wegen neemt almaar toe. Met de toename van het 
aantal elektrische steps neemt ook het aantal ongevallen toe.

1. Hoeveel ongevallen met e-steps vonden plaats in 2023? Graag een overzicht per 
gemeente en per provincie.

a) In hoeveel van die ongevallen was er sprake van een enkelzijdig ongeval?

b) Hoeveel van die ongevallen gebeurden op het fietspad?

c) Hoeveel van die ongevallen gebeurden op de rijweg?

d) Hoeveel van die ongevallen gebeurden op het voetpad?

2. Hoeveel bestuurders van een elektrische step raakten bij een ongeval dodelijk, zwaar- 
of lichtgewond in 2023? Graag een overzicht per gemeente en per provincie.
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De ongevallengegevens voor het volledige jaar 2023 zijn nog niet beschikbaar. De 
officiële gegevens (FOD Economie, Statbel) verwachten we in de zomer van 2024.  


